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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Harry van de Ven (voorzitter), Marije de Groot-Haen (CDA), Maxime Vonk 
(VVD), Pernell Criens (PvdA), Stijn van de Brekel (SP), Mark Verhoeven (Lijst 
Riel-Goirle), Corné de Rooij (CDA), Arno de Laat (SP), Mark van Oosterwijk 
(Pro Actief Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Johan Swaans (VVD), 
Antoon van Baal (PvdA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle). 
Burgemeester Machteld Rijsdorp  
Wethouders: Theo van der Heijden, Marijo Immink en Sjaak Sperber 
Voorzitter audit-comité: de heer Swaans 

Afwezig (met kennisgeving) Wethouder Guus van der Put, Willem Couwenberg (lijst Couwenberg), Ria 
van Veldhoven (lijst Couwenberg), Arnoud Strijbis (CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op:  
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-commissievergadering/2015/19-mei/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 
2. Raadsvoorstel jaarstukken 2014 
 
Standpunten fracties: raadsvoorstel 
CDA Heeft opmerkingen over de redactie van het raadsvoorstel. Vraagt om kortere strakke 

zinnen, zodat duidelijk is wat er precies staat. 
 
Standpunten fracties: verslag van bevindingen 
De voorzitter van het audit comité de heer Swaans geeft een korte toelichting op het verslag van bevindingen. 
LRG Merkt op het verslag van bevindingen inderdaad positief is. Wij leven in een gemeente waar 

zaken goed geregeld zijn. 
CDA Is erg blij met het verslag van bevindingen, waarbij sprake is van een robuuste financiële 

positie. Dankt bestuurders en ambtenaren hier ook voor. Wijst op het punt dat wij niet snel 
zijn met het betalen van rekeningen. 

 
Standpunten fracties: Jaarstukken 
LRG Kan zich vinden in opmerkingen van VVD en CDA over de leesbaarheid en de zichtbaarheid 

van resultaten en de mate waarin beleidsdoelen zijn bereikt.  
Wil meer aandacht voor wanneer sprake is van technische vragen en vragen die in de 
commissie thuishoren. 

CDA Vraagt naar een overzicht van de begrotingswijziging.  Had graag een aantal argumenten 
waarom het budget overgeheveld worden. Zo kan er dan ook een discussie over gevoerd 
worden. 
In het jaarverslag zijn er veel stukken geplakt en geknipt. Bijvoorbeeld op pagina 27. Heeft 
dit dan nog waarde? Wat is het effect van maatregelen? Welke resultaten die we wilden 
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bereiken zijn gehaald? 
Merkt op dat overhevelen van budgetten bedoeld is voor projecten. Waarom doen we dit op 
deze wijze? Dit is niet helemaal een logisch systeem. Waarom wordt er gekozen voor deze 
systematiek? 

VVD Op pagina 24 en 25 staan er bij "wat is ervoor gedaan" een aantal zaken rechtstreeks uit 
jaarrekening 2013 gekopieerd. Is dit een verslag uit 2013 of 2014? Is dit het stuk wat we 
als raad willen zien? Het is niet altijd even duidelijk dat beleidsdoelstellingen zijn gehaald. 
Volgens Wet en regelgeving moet de jaarrekening zo worden opgesteld. De VVD zou liever 
zien dat aan de raad een politiek stuk wordt gepresenteerd, waaruit duidelijk naar voren 
komt of beleidsdoelstellingen zijn behaald. VVD stelt voor dit mee te nemen bij de 
bespreking van de P&C cyclus. 
Op pagina 27 staan over de stimulering van de economie doelstellingen voor versterking 
van het vestigingsklimaat geformuleerd. Wijst op een brochure van de gemeente Gilze en 
Rijen. http://ontdekgilzerijen.online-magazine.nu/2015/#20 
Is er een mogelijkheid om dit samen met een ondernemersclub ook in Goirle beter op de 
kaart te zetten? 

De burgemeester zegt toe in verband met de leesbaarheid voor om met de afdeling communicatie eens goed 
naar de leesbaarheid van dit soort documenten te kijken. 
 
Wethouder Van der Heijden zegt toe nog voor behandeling van de jaarrekening een onderbouwing te verstrekken 
over de overheveling van budgetten. 
Wethouder Van der Heijden zegt toe dat er uiterlijk in juli een notitie gereed komt over het presenteren van 
Goirle aan bezoekers, inwoners en ondernemers. Op basis daarvan kan naar oa een glossy gekeken worden. 
 
Noot: In de technische informatieronde werd gevraagd naar de uitkomsten van het onderzoek naar 
dienstverlening van gemeenten van de Kamer van Koophandel (pagina 28 jaarstukken).  
Uit navraag blijkt dat de KvK dit onderzoek niet meer uitvoert. De in de begroting 2015 opgenomen meetbare 
doelstellingen zijn daarmee dus niet meer meetbaar. Het kan dan ook niet meer worden opgenomen in de 
begroting 2016 e.v. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. Mogelijk geeft de informatie van de wethouder 
over de overgehevelde budgetten nog aanleiding tot bespreking. 
De heer Van Oosterwijk wil mogelijk spreken over de kwaliteit van de jaarstukken en daar mogelijk nog een 
motie of amendement op indienen. 
 
3. Verslag brede commissievergadering Voorjaarsnota van 21 april 2014 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt vastgesteld. 
De toezeggingenlijst wordt doorgelopen en bijgewerkt. 
 
4. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen van het college 
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5. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Verhoeven vraagt naar de privacybescherming - identiteitsdiefstal. Waarom verstrekken we als 
gemeente Goirle geen ID-koffers die identiteitsdiefstal tegen kunnen gaan. Sommige andere gemeenten doen dit 
wel. 
De burgemeester zegt toe dit schriftelijk te beantwoorden via raadsinformatie. 

 
6. Stukken ter kennisname 
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
  
7. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van  24 juni 2015. 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst brede commissie d.d. 21 april 2015 
Nr Wat Wie Uiterste  afdoeningsdatum Wijze afdoening 

1. Jaarstukken: in verband met de leesbaarheid met de afdeling 
communicatie goed naar de leesbaarheid van dit soort documenten 
te kijken. 

Burgemeester Afgedaan Zal worden gedaan bij dit soort documenten 

2. Jaarstukken: uiterlijk in juli komt een notitie gereed over het 
presenteren van Goirle aan bezoekers, inwoners en ondernemers. 
Op basis daarvan kan naar oa een glossy gekeken worden. 
 

Wethouder Van 
der Heijden 

September/oktober In september/oktober zal de raad een voorstel hierover 
krijgen op grond van een afstudeeropdracht. Deze is echter 
pas eind juli gereed.  

3. Jaarrekening: nog voor behandeling van de jaarrekening een 
onderbouwing te verstrekken over de overheveling van budgetten. 

Wethouder Van 
der Heijden 

Voor raad 9 juni beschikbaar Raadsinformatie 2 juni 

4. Kijken naar de mogelijkheid van het strekken van ID-covers Burgemeester  Raadsinformatie 2 juni 

5. Notitie glasvezel 
 

Wethouder van 
der Heijden 

Juni 2015 In de commissievergadering van juni 2015. 

6. Wifi nota Wethouder van 
der Heijden 

 In de commissievergadering van mei of juni 2015. 
De schaduwwerking van de gebouwen binnen het centrum 
is dusdanig dat er overleg moet zijn met de VVE. Het kan 
zijn dat het voorstel daardoor later komt. (Staat op agenda 
commissie juni) 
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